
親愛的信用卡客戶： 

 

有關查閱信用卡客戶信貸資料通知 
 

本行或會在未來 12 個月內對 閣下進行信貸安排檢討(包括增加信用額；縮減信貸(包括取消

信貸或減低信用額)；或與個人制訂或推行債務安排計劃)，因此可能會多於一次查閱 閣下於

信貸資料服務機構內的信貸資料。  

 

閣下亦可直接向下列信貸資料服務機構查閱有關資料： 

環聯資訊有限公司(電話：2577 1816) 

 

如有任何查詢，歡迎致電我們的信用卡客戶服務熱線 2543 2223。 

 

永亨銀行卡務中心 謹啟 

2009 年 5 月 

 

Dear Credit Card Customer, 

 

Notice to Credit Card Customer relating to access to Consumer 

Credit Data held by the Credit Reference Agency 

 

During the next 12 months, we may require to access your consumer credit data held by the credit 

reference agency MORE THAN ONE TIMES for the purpose of review of your existing consumer 

credit facilities (including an increase in the credit amount; the curtailing of credit (including the 

cancellation of credit or a decrease in the credit amount); or the putting in place or the implementation 

of a scheme of arrangement with the individual). 

 

You may also make such request directly to the following credit reference agency:  

TransUnion Limited (Telephone No.: 2577 1816)  

 

For any enquiries, please contact our Customer Service Hotline at 2543 2223. 

 

Wing Hang Bank Card Centre 

May 2009 


